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Zápis 

z ustavujícího veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice, 
konaného dne 20.října 2022 od 17.00 do 18.20 hod. 

 

Zahájení Zasedání Zastupitelstva obce Kvasice bylo zahájeno v 17.00 hod. dosavadním starostou 
obce Ing.Dušanem Odehnalem. Ten přivítal členy zastupitelstva i občany a uvedl, že dnešní zasedání bylo řádně svoláno a zveřejněno v souladu se zákonem o obcích na úřední desce i na elektronické úřední desce. Na zasedání je přítomno všech 15 členů zastupitelstva, všichni členové při prezentaci převzali osvědčení o zvolení do 
zastupitelstva obce Kvasice. Vzhledem k tomu, že zákon o obcích ukládá, že ustavujícímu zasedání předsedá zpravidla nejstarší člen zastupitelstva, předal slovo p. Františku Špíškovi, který bude zasedání řídit do zvolení nového starosty. 
 Přítomni: Ing.Petr Čabla, Aleš Judas, Tomáš Kahaja, Radek Kahaja, Bc.Filip Klement, Bc.Jana Klementová, Jana Koželová, Tomáš Kolomazník, Mgr.Jiří Machovský, Lubomír Musil, Renáta Nelešovská, Ing.Dušan Odehnal, Ing.Radek Smolinka, Ing.Pavel Ševčík, František Špíšek.  
 

Slib P. Špíšek přivítal všechny a přítomné a vyzval členy zastupitelstva ke složení slibu člena zastupitelstva, což je dle zákona o obcích podmínkou pro vznik mandátu. Odmítnutí složení slibu nebo složení slibu s výhradou má za následek zánik mandátu. Slib je 
vyhotoven v písemné formě a každý člen ZO skládá slib na ustavujícím veřejném zasedání pronesením slova „slibuji“ a svým podpisem.  Složení slibu proběhlo tak, že předsedající přečetl slib: „Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce a jejich občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky“.  Slib složil nejprve předsedající do rukou dosavadního starosty obce a potom byli ke složení slibu vyzváni jednotliví členové ZO podle abecedy. Písemné vyhotovení slibu je přílohou zápisu.  Předsedající konstatoval, že všichni členové ZO složili slib v souladu se zákonem, žádný člen zastupitelstva neodmítl složit slib s výhradou. 
 

1/ ZO Kvasice bere na vědomí složení slibu bez výhrady všemi přítomnými členy 
Zastupitelstva obce Kvasice. 

 

 

Schválení programu P. Špíšek přečetl program dnešního veřejného zasedání: 
 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 

3. Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

4. Volba návrhové komise 

5. Volba starosty a místostarosty 

a) určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolněni 
b) určení způsobu volby 

c) volba starosty 
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d) volba místostarosty 

6. Volba dalších členů rady obce 

7. Zřízení finančního a kontrolního výboru 

a) určení počtu členů výborů 

b) volba předsedy finančního výboru 

c) volba předsedy kontrolního výboru 

d) volba členů finančního a kontrolního výboru 

8. Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 

9. Rozhodnutí o peněžitých plněních pro členy výborů, předsedy a členy komisí rady, kteří nejsou členy zastupitelstva obce  
10. Určení zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem změny č.2 Územního plánu 

Kvasice 

11. Delegování zástupců obce do Mikroregionu Jižní Haná, MAS Jižní Haná a DSO Sdružení obcí pro rozvoj Baťova kanálu a vodní cesty po řece Moravě 

12. Ocenění reprezentantů Dračích lodí 
13. Diskuse 

14. Usnesení 
15. Závěr 

 Má někdo něco na doplnění tohoto programu? Ing. Smolinka se zeptal, proč není v programu mandátová a volební komise.  Ing.Berdník odpověděl, že tyto komise se volí pouze  v případě tajné volby.  
 Žádné další připomínky k programu nebyly, proto předsedající přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

2/ ZO Kvasice schvaluje program ustavujícího zasedání Zastupitelstva obce 
Kvasice, konaného dne 20.10.2022. 

 Hlasování:  PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

 

3.Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele Předsedající navrhl jmenovat tyto ověřovatele zápisu: Janu Koželovou a Renátu Nelešovskou a zeptal se, zda má někdo jiný návrh. Žádný jiný návrh na ověřovatele zápisu navržen nebyl, proto přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

3/ZO Kvasice schvaluje ověřovatele zápisu paní Janu Koželovou a paní Renátu 
Nelešovskou. 
 Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se - 1 

 Zapisovatelkou dnešního zasedání byla určena p.Marie Horová. 
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4.Volba návrhové komise Předsedající navrhl návrhovou komisi v tomto složení: Ing. Pavel Ševčík, Bc.Jana Klementová, Bc.Filip Klement.   K návrhu nebyly žádné připomínky ani nebyl podán žádný jiný návrh. Pouze bylo dohodnuto, že u Bc.Klementové bude uvedeno i její dřívější příjmení Pospíšilová, jak má uvedeno v osvědčení.  
 Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

4/ ZO Kvasice schvaluje tříčlennou návrhovou komisi ve složení Bc.Jana 

Pospíšilová/Klementová, Bc.Filip Klement a Ing.Pavel Ševčík. 
 Hlasování: PRO – 14,  proti – 0,  zdržel se – 1                         Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

5.Volba starosty a místostarosty 

 

a) určení funkcí, pro které budou členové zastupitelstva obce uvolněni 

 

Předsedající navrhl, aby pro výkon funkce starosty byl člen zastupitelstva uvolněn. Místostarosta bude neuvolněný a tři členové rady budou také neuvolnění.  Žádný další návrh podán nebyl, proto p.Špíšek přečetl návrh usnesení. 
 Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
5/ ZO Kvasice v souladu s § 84 odst.2 písm.k) zákona o obcích určuje, že pro výkon 
funkce starosty obce bude člen zastupitelstva uvolněn. Funkce místostarosty a tří 
členů rady bude neuvolněná. Hlasování: PRO – 15, proti – 0,  zdržel se – 0                 Návrh usnesení byl přijat. 
 

b) určení způsobu volby 

 Předsedající uvedl, že nestanoví-li zastupitelstvo jinak, probíhá volba starosty, místostarosty, členů rady, předsedů a členů finančního a kontrolního výboru veřejným hlasováním. Změnu ve způsobu hlasování musí schválit zastupitelstvo. Proto vyzval členy 
zastupitelstva k přednesení návrhů na změnu způsobu hlasování. Žádné návrhy podány nebyly, proto se bude volit veřejným hlasováním. 
 

c) volba starosty 

 Předsedají uvedl, že nyní bude volen starosta, a to veřejným hlasováním. O jednotlivých kandidátech bude hlasováno v pořadí, v jakém byli navrženi, přičemž po platném zvolení konkrétního kandidáta již nebude v hlasování pokračováno. 
 Předsedající požádal o návrhy na starostu: 

1. P.Musil navrhl Ing.Dušana Odehnala 

2. Bc.Klement navrhl pana Aleše Judase.  Svůj návrh doplnil odůvodněním, proč je pan Judas vhodný kandidát na starostu obce – má zkušenosti s funkcí starosty T. J. 
Sokol Kvasice, byl již členem  ZO Kvasice, byl členem redakce Kvasických novin. Také v zaměstnání má zkušenosti s prací s lidmi.  
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Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.  Předsedající dal hlasovat o návrhu č.1. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

6/ ZO Kvasice volí 20.října 2022 starostou obce Kvasice  Ing.Dušana Odehnala.  
 Hlasování: PRO – 10, proti – 5, zdržel se – 0                                Návrh usnesení byl přijat. 
 Ke zvolení bylo třeba nadpoloviční většiny všech členů zastupitelstva, tzn. 8 hlasů a Ing.Dušan Odehnal získal 10 hlasů a tím byl zvolen 20.října 2022 uvolněným starostou 
obce Kvasice. 

 P. Špíšek poblahopřál Ing.Odehnalovi ke zvolení a předal mu další řízení veřejného zasedání. Ing.Odehnal poděkoval zastupitelům za projevenou důvěru a za zvolení, doufá, že budou společně spolupracovat co nejlépe.  
 

 

d) volba místostarosty 

 Ing.Odehnal vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na funkci místostarosty: 

 

1. Ing.Pavel Ševčík navrhl Tomáše Kahaju. 
2. Ing.Smolinka navrhl Bc.Janu Klementovou/Pospíšilovou. Svůj návrh náležitě odůvodnil – Bc.Klementová má zkušenosti s prací ve veřejné správě i 

s podnikatelským sektorem, podílí se na vedení organizace s velkým rozpočtem, má zkušenosti s jednáním s krajem, městy i občany.  

 Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.  
 Předsedající dal hlasovat o návrhu č.1. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

7/  ZO Kvasice volí 20.října 2022 místostarostou obce Kvasice pana Tomáše Kahaju.  
 Hlasování: PRO – 10,  proti – 4,  zdržel se – 1                                Návrh usnesení byl přijat. 
 Ke zvolení bylo potřeba nadpoloviční většiny všech členů zastupitelstva, tzn. 8 hlasů a p.Tomáš Kahaja získal 10 hlasů a tím byl dne 20.října 2022 zvolen neuvolněným místostarostou obce Kvasice. Nově zvolený místostarosta pan Tomáš Kahaja poděkoval za zvolení do funkce. 
 

 

6.Volba dalších členů rady obce Předsedající uvedl, že nyní proběhne volba dalších členů rady a vyzval členy 
zastupitelstva k podávání návrhů na prvního člena rady obce. 
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1. Bc.Pospíšilová/Klementová navrhla paní Renátu Nelešovskou. 
2. Radek Kahaja navrhl Mgr. Jiřího Machovského. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.  

 Předsedající dal hlasovat o návrhu č.1: 
8/ ZO Kvasice volí prvního člena Rady obce Kvasice paní Renátu Nelešovskou. Hlasování: PRO – 5,  proti  -  5,   zdržel se – 5                             Návrh usnesení nebyl přijat. Paní Renáta Nelešovská nebyla zvolena prvním členem Rady obce Kvasice. 
 Předsedající dal hlasovat o návrhu č.2: 
8/ ZO Kvasice volí prvního člena Rady obce Kvasice Mgr.Jiřího Machovského. Hlasování: PRO – 10,   proti – 5,   zdržel se – 0                          Návrh usnesení byl přijat. 
 Mgr.Jiří Machovský byl zvolen prvním členem Rady obce Kvasice. 
 Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na druhého člena rady obce. 

1. Bc.Jana Pospíšilová/Klementová navrhla Bc.Filipa Klementa. 
2. František Špíšek navrhl Ing.Petra Čablu. 

 Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.  
 Předsedající dal hlasovat o návrhu č.1: 
9/ ZO Kvasice volí druhého člena Rady obce Kvasice Bc.Filipa Klementa. Hlasování: PRO – 5,   proti  -  2,   zdržel se – 8                            Návrh usnesení nebyl přijat. 
Bc.Filip Klement nebyl  zvolen druhým  členem Rady obce Kvasice. 
 Předsedající dal hlasovat o návrhu č.2: 
9/ ZO Kvasice volí prvního člena Rady obce Kvasice Ing.Petra Čablu. Hlasování:  PRO – 9,   proti – 5,   zdržel se – 1                          Návrh usnesení byl přijat. 
 Ing.Petr Čabla  byl zvolen druhým členem Rady obce Kvasice. 
 

 Předsedající vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na třetího člena rady obce. 
1. Bc.Jana Pospíšilová/Klementová navrhla Ing.Radka Smolinku 

2. Jana Koželová navrhla Tomáše Kolomazníka 

 Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo.  
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Předsedající dal hlasovat o návrhu č.1: 
10/ ZO Kvasice volí třetího člena Rady obce Kvasice Ing.Radka Smolinku. Hlasování: PRO – 5,   proti  -  1,   zdržel se – 9                              Návrh usnesení nebyl přijat. Ing.Radek Smolinka nebyl  zvolen druhým  členem Rady obce Kvasice. 
 Předsedající dal hlasovat o návrhu č.2: 
10/ ZO Kvasice volí třetího člena Rady obce Kvasice Tomáše Kolomazníka. Hlasování:  PRO – 9,   proti – 5,   zdržel se – 1                               Návrh usnesení byl přijat. 
 Tomáš Kolomazník byl zvolen třetím  členem Rady obce Kvasice. 
 

 

7.Zřízení finančního a kontrolního výboru 

 

a) určení počtu členů výborů P. starosta uvedl, že podle zákona o obcích se musí zřídit finanční a kontrolní výbor a navrhl, aby oba výbory byly tříčlenné. Volba proběhne veřejným hlasováním, jak již bylo schváleno.  K jeho návrhu nebyly žádné připomínky. 
 

P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
11/ ZO Kvasice zřizuje kontrolní a finanční výbor. Oba výbory budou tříčlenné. Hlasování: PRO – 15,  proti – 0,  zdržel se – 0                                  Návrh usnesení byl přijat.                           
 

 

b) volba předsedy finančního výboru 

 Předsedající požádal členy zastupitelstva o návrhy na předsedu finančního výboru: 
1. Tomáš Kahaja navrhl Ing.Pavla Ševčíka 

2. Aleš Judas navrhl Bc.Filipa Klementa 

 P. starosta dal hlasovat o návrhu č.1.  Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

12/ ZO Kvasice volí  předsedou finančního výboru Ing.Pavla Ševčíka.  
 Hlasování: PRO – 10, proti – 4, zdržel se – 1                                   Návrh usnesení byl přijat. 
 Ing.Ševčík byl zvolen předsedou finančního výboru obce Kvasice. 

 

 

c) volba předsedy kontrolního výboru 

 Předsedající požádal členy zastupitelstva o návrhy na předsedu kontrolního výboru: 
 

1. Bc.Filip Klement navrhl Františka Špíška.  Jiný návrh podán nebyl. 
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P. starosta dal hlasovat o tomto návrhu. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

 

13/ ZO Kvasice volí  předsedou kontrolního výboru Františka Špíška.  Hlasování: PRO – 15, proti – 0, zdržel se – 0                              Návrh usnesení byl přijat. 
 František Špíšek byl zvolen předsedou kontrolního výboru obce Kvasice. 
 

 

d) volba členů finančního a kontrolního výboru 

 Předsedající vyzval členy ZO k podávání návrhů na členy finančního výboru: 

 

1. Ing.Ševčík navrhl Ing.Petra Čablu a Aleše Judase.  Jiný návrh podán nebyl. 
 Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

14/ ZO Kvasice volí členy finančního výboru Ing.Petra Čablu a Aleše Judase.  Hlasování: PRO – 15,  proti – 0, zdržel se – 0                          Návrh usnesení byl přijat. 
 

 Předsedající vyzval členy ZO k podávání návrhů na členy  kontrolního výboru: 

 

1. František Špíšek navrhl Ing.Radka Smolinku a Lubomíra Musila.  
 Jiný návrh podán nebyl. 

 Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu. Kdo je pro usnesení v tomto znění:  
 

15/ ZO Kvasice volí členy kontrolního výboru Ing.Radka Smolinku a Lubomíra 
Musila.  Hlasování: PRO – 12, proti – 0, zdržel se – 3                            Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

 

8.Rozhodnutí o odměnách za výkon funkcí neuvolněných členů zastupitelstva Předsedající navrhl, aby neuvolněným členům zastupitelstva byla v souladu s § 72 odst2 zákona o obcích a nařízením vlády č. 318/2017, ve znění pozdějších předpisů,  o výši odměn členům zastupitelstev územních samosprávních celků, poskytována odměna od 
20.10.2022 v této výši: místostarosta 24.376,- Kč, člen rady 5.418,- Kč, předseda výboru 
nebo komise 2.709,- Kč, člen výboru nebo komise 2.258,- Kč a člen zastupitelstva bez dalších funkcí 1.354,- Kč.  Nejedná se o maximální výši odměn dle nařízení vlády, odměny jsou poníženy o 25 %.   V případě nástupu náhradníka na uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce bude odměna poskytována ode dne složení slibu. V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce se stanovuje odměna jako souhrn odměn. Do souhrnné odměny jsou zahrnuty vždy maximálně 3 odměny za funkce s nejvyšší odměnou schválenou zastupitelstvem obce. Do 
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souhrnu se zahrnují pouze odměny za výkon funkce člena rady obce, předsedy nebo člena výboru zastupitelstva obce a předsedy nebo člena komise rady obce.   
K přednesenému návrhu nebyly podány žádné dotazy, další návrhy ani stanoviska, proto p. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
16/ ZO Kvasice v souladu s § 72 odst. 2 a § 84 odst. 2 písm. n) zákona o obcích 
stanoví odměny za výkon jednotlivých funkcí neuvolněných členů zastupitelstva 
takto: 

-místostarosta 24 376,- Kč 

-člen rady 5 418,- Kč 

-předseda výboru nebo komise 2 709,- Kč 

-člen výboru nebo komise 2 258,- Kč 

-člen zastupitelstva bez dalších funkcí 1 354,- Kč 

Odměna bude poskytována ode dne 20.10.2022. V případě nástupu náhradníka na 
uprázdněný mandát člena zastupitelstva obce bude odměna poskytována ode dne 
složení slibu. V případě budoucích změn v obsazení jednotlivých funkcí bude 
odměna poskytována ode dne zvolení do příslušné funkce. 

V případě souběhu výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva obce se 
stanovuje odměna jako souhrn odměn. Do souhrnné odměny jsou zahrnuty vždy 
maximálně 3 odměny za funkce s nejvyšší odměnou schválenou zastupitelstvem 
obce. Do souhrnu se zahrnují pouze odměny za výkon funkce člena rady obce, 
předsedy nebo člena výboru zastupitelstva obce a předsedy nebo člena komise 
rady obce.  Hlasování:  PRO – 10,  proti – 4,   zdržel se – 1                            Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

 

 

9.Rozhodnutí o peněžitých plněních pro členy výborů, předsedy a členy komisí 
rady, kteří nejsou členy zastupitelstva obce  

 Předsedající uvedl, že je třeba schválit vyplácení peněžitého plnění pro členy výborů a členy komisí rady, kteří nejsou členy zastupitelstva obce. Navrhovaná částka činí 500,- Kč/měsíc, s platností od 20.10.2022. K návrhu měl připomínku Ing. Ševčík, který navrhl, aby byly odměny schváleny s platností od zvolení do příslušné funkce. Další připomínky ani stanoviska podány nebyly. 
 P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
 

17/ ZO Kvasice v souladu s § 84 odst. 2 písm. v) zákona o obcích stanoví za výkon 
funkce členů výborů a komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva obce peněžitá 
plnění v částce 500,- Kč/ měsíc, s platností ode dne zvolení do příslušné funkce. 
V případě členství ve více komisích se peněžitá plnění sčítají. Hlasování: PRO – 11, proti – 0, zdržel se – 4                                Návrh usnesení byl přijat. 
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10.Určení zastupitele pro spolupráci s pořizovatelem změny č.2 Územního plánu 
Kvasice Ing.Berdník uvedl, že v současné době probíhá změna č.2 Územního plánu Kvasice zkráceným postupem. Vysvětlil, o které lokality jde a uvedl, že byl p.starosta určen zastupitelem pro spolupráci s pořizovatelem změny kterým je Městský úřad Kroměříž. Ten požaduje, aby byl v novém volebním období určen nový zastupitel.  Ing. Ševčík doplnil, že byl to měl být starosta obce, když to tak bylo dosud. Další připomínky ani návrhy podány nebyly. P. starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
18/  ZO Kvasice schvaluje starostu obce Ing.Dušana Odehnala zastupitelem pro 
spolupráci s pořizovatelem změny č.2 Územního plánu obce Kvasice zkráceným 
postupem.  Hlasování:  PRO – 13,  proti – 0, zdržel se – 2                                 Návrh usnesení byl přijat. 
 

11.Delegování zástupců obce do Mikroregionu Jižní Haná, MAS Jižní Haná a DSO 
Sdružení obcí pro rozvoj Baťova kanálu a vodní cesty po řece Moravě Předsedající uvedl, že v novém volebním období je třeba určit nové zástupce obce do orgánů Mikroregion Jižní Haná, MAS Jižní Haná a DSO Sdružení obcí pro rozvoj Baťova kanálu a vodní cesty po řece Moravě. Seznámil přítomné se nejdůležitějšími informace o těchto svazcích obcí a navrhl, aby Mikroregion Jižní Haná zastupoval starosta obce a Renáta Nelešovská. K návrhu nebyly žádné připomínky ani dotazy, proto přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
19/ ZO Kvasice navrhuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. g) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, ve znění pozdějších předpisů, zástupce obce Kvasice, a to  starostu obce  

Ing.Dušana Odehnala  a  paní Renátu Nelešovskou, do orgánů  Mikroregionu Jižní 
Haná. Hlasování: PRO – 14, proti – 0, zdržel se – 1                                Návrh usnesení byl přijat. 
 

 Dále předsedající navrhl, aby MAS Jižní Haná zastupoval starosta a místostarosta.  Žádné jiné návrhy nebyly, proto p.starosta přečetl návrh usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
20/ ZO Kvasice navrhuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. g) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, ve znění pozdějších předpisů, zástupce obce Kvasice, a to  starostu obce 
Ing.Dušana Odehnala a místostarostu  Tomáše Kahaju, do orgánů MAS Jižní Haná 
o.p.s.  Hlasování: PRO – 12, proti – 1, zdržel se – 2 

 

 Posledním dobrovolným svazkem obcí, do kterého musí být zastupitelé navrženi, je DSO Sdružení obcí pro rozvoj Baťova kanálu a vodní cesty po řece Moravě. I zde navrhl předsedající starostu a místostarostu. Žádné další návrhy nebyly, proto p. starosta přečetl usnesení. Kdo je pro usnesení v tomto znění: 
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21/ ZO Kvasice navrhuje v souladu s § 84 odst. 2 písm. g) zákona č. 128/2000 Sb., o 
obcích, ve znění pozdějších předpisů,  zástupce obce Kvasice, a to starostu obce 
Ing.Dušana Odehnala a místostarostu Tomáše Kahaju, do orgánů DSO Sdružení obcí 
pro rozvoj Baťova kanálu a vodní cesty po řece Moravě. Hlasování: PRO – 11, proti – 0, zdržel se – 4                                        Návrh usnesení byl přijat. 
 

 

12.Ocenění reprezentantů Dračích lodí P. starosta přivítal na zasedání reprezentanty České republiky v Dračích lodích.  Mistroství světa v dračích lodích se v Račicích uskutečnilo na začátku září. Do reprezentace se probojovalo 6 kvasických spoluobčanů, kteří získali medaile v různých kategoriích. Tohoto mistrovství se zúčastnila spousta zemí – např. Singapur, Thajwan, Čína, Thajsko, Španělsko, Maďarsko, Slovensko, Moldávie, Ukrajina, Kanada, Česko, Německo, Írán.  
P. starosta ocenil: 

1.  Ondru Kahaju, který získal s disciplíně Senior Open 20: 200, 500 a 2000 m stříbro, 
v kategorii Senior Mix 20: 200 m stříbro a Senior Mix 10: 200 a 2000 m bronz. 

2. Veroniku Kučerovou, která získala v disciplíně Junior Mix 10: 200, 500 a 2000 m zlato 

a v Junior Open 10: 200, 500 a 2000 m stříbro. 
3. Vítka Kahaju,  který získal v disciplíně Junior Mix: 200, 500 a 2000 m zlato a Junior 

Open 10: 200, 500 a 2000 m stříbro. 
4. Tomáše Zuzaňáka, který získal v disciplíně Junior Mix 10: 200, 500 a 2000 m zlato, 

Junior Open 10: 200, 500 a 2000 m stříbro a Senior Open 20: 2000 m stříbro. 
5. Radovana Knolla, který získal v disciplíně Masters 40+20 Mix:  500 m zlato , 20 Open: – 2000 m bronz a 20 Mix: 200 m bronz 

6. Tomáš Kahaju, který získal v disciplíně Masters 40+20 Mix: 500 m zlato , 20 Open:  

2000 m bronz. 

 Všem reprezentantům p. starosta poděkoval za reprezentaci obce i ČR a popřál jim hodně dalších úspěchů. 
 Za oceněné poděkoval Tomáš Kahaja a doplnil, že všichni reprezentanti jsou členy  spolku 
KOTVY Kvasice. 

 

 

13.Diskuse Ing. Čabla uvedl, že p.starosta udělal hodně práce v uplynulém volebním období, hodně se za ty čtyři roky naučil a doufá, že se osamostatní . Také doufá, že se Tomáš Kolomazník bude aktivně zapojovat do  jednání rady obce. 
 P. Dušek uvedl, že podal na podatelnu návrh, aby si starosta a místostarosta nedávali žádné odměny, upozornil i na 2 měsíční odměny, které p. Musil obdržel v roce 2016 

k životnímu jubileu.  Chce zastavit tyto odměny a zeptal se členů ZO, jestli se k tomu někdo vyjádří. 
 Radek Kahaja řekl, že si za odvedenou práci odměny zaslouží, i mimořádné. P. Dušek se 
znovu zeptal, zda zastupitelé souhlasí nebo ne. Radek Kahaja odpověděl, že to není na programu, takže ne.  
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P. Dušek navrhl, aby měli všichni zastupitelé pracovní emaily, aby je mohl kontaktovat a aby na stránkách obce byly tyto kontakty uvedeny. 
 Bc.Klement uvedl, že je rozumný nápad, aby každý zastupitel měl svůj e-mail. 

 P. starosta doplnil, že se tato žádost bude řešit na nejbližším zasedání rady obce. 
 

se zeptal, proč se neschvalovala odměna i pro starostu obce. P. starosta odpověděl, že zastupitelstvo schvaluje odměny pouze pro neuvolněné členy ZO,  zastupitelé uvolnění z funkce mají odměny stanovené přímo ze zákona. 
 P. starosta poděkoval zastupitelům i občanům za účast na veřejném zasedání, p.Musilovi poděkoval za 24 let jeho práce na pozici starosty, místostarosty a radního. 

 Ing.Smolinka poděkoval voličům a doplnil, že se se bude snažit prosazovat jejich zájmy. 
 

 

14. Usnesení 
 Ing.Ševčík přečetl přehled usnesení, přijatých na dnešním ustavujícím veřejném zasedání 
ZO Kvasice. 

 

 

15.Závěr 

 P. starosta ještě jednou  poděkoval  zastupitelům i občanům za účast na veřejném zasedání a zasedání v 18.20 hod. ukončil. 
 

 Přílohy zápisu: 
1. Prezenční listina 

2. Listina prokazující složení slibu členů zastupitelstva obce 

3. Zveřejněná informace o konání ustavujícího zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

 

 Zapsala. Marie Horová Zápis vyhotoven: 25.10.2022 

 

 

 

 

Starosta obce:     Ověřovatelé: 
 

 Ing.Dušan Odehnal     Jana Koželová 

 

       Renáta Nelešovská 
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